

《单词百科:ultrasound是什么意思?ultrasound怎么发音?ultrasound的解释和用法》

英语单词ultrasound是什么意思?ultrasound怎么读?ultrasound怎么发音?简答网为您整理了ultrasound的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



ultrasound怎么读

ultrasound的读音:[ltr sa nd]

ultrasound的意思

1、n.超声;超声波;

ultrasound的近义词

1、sonography n.超声波检查法，超声波扫描术;

2、ultrasonography n.超声波检查法，超声波扫描术；

ultrasound的双语例句

1、AbstractObjectiveTo discuss carotid artery ultrasound method to diagnose early atherosclerosis of obese adolescents.

目的探讨经颈动脉超声早期诊断肥胖青少年动脉粥样硬化价值。

2、Objective To investigate the diagnostic value of ultrasound in acute appendicitis.

目的探讨超声检查在急性阑尾炎诊断中的应用价值。

3、The comprehensive method included ultrasound depositing, laser depositing and microwave synthesis and so on.

综合法又包括超声沉淀法、激光沉淀法及微波合成法等。

4、Objective To analyse the clinical value of ultrasound in diagnosing infectious endocarditis.

目的分析超声诊断感染性心内膜炎的临床价值。

5、Conclusions: Ultrasound thrombus ablation is a safe and effective method for deep vein thrombosis.

结论超声消融术是治疗深静脉血栓安全、高效的新方法。

6、ObjectiveTo analyze the value of three dimensional ultrasound imaging in synovium lesions of suprapatellar bursa.

目的探讨三维超声成像在评价髌上囊滑膜病变中的应用价值。

7、S 2000 Ultrasound System ACUSON S 2000 ultrasound system is designed to take ultrasound to a new dimension.

超声增添更多的S2000S2000的超声系统的系统增添更多的目的是要到一个新的层面超声。

8、Simultaneous extraction of protein and polysaccharide from *Porphyra yezoensis* by pulsed ultrasound was studied.

以条斑紫菜为原料,采用脉冲超声波同时提取蛋白和多糖。

9、Methods: We applied color Doppler ultrasound to detect the malformations of fetus and neonates.

方法用彩色多普勒超声常规检查胎儿及新生儿的泌尿生殖系统畸形情况.

10、I came as soon as I got that ultrasound goo off my pelvis.

我一拿到我骨盆的超声波就来了.

11、I had an ultrasound scan to see how the pregnancy was progressing.

我进行了超声波检查，看看妊娠情况如何。

12、Most women will be offered an ultrasound scan during pregnancy, although it's not obligatory.

大多数处于妊娠期的妇女将被建议接受超声波检查，不过这不是强制性的。

13、With this machine, ultrasound can be visualized.

这种机器可以使超声波可视化.

14、Evaluation of Ultrasound Contrast Agent in Normal Human Liver.

超声造影剂在正常人肝脏中的应用研究.

15、Objective To explore the effect of ultrasound assisted liposuction in vivo on clinical aesthetic plastic surgery.

目的探讨体内超声波辅助吸脂术在美容外科中的临床效果.

16、Objective To evaluate the value of ultrasound in diagnosing greater omentum malignant tumors.

目的探讨超声诊断大网膜恶性肿瘤的价值.

17、Objective : To evaluate the effect of letrozole in polycystic ovary syndrome by transvaginal ultrasound.

目的: 通过阴道超声评估来曲唑对多卵囊巢综合征(PCOS)的治疗作用.

18、Objective : To evaluate the value of intracavity ultrasound in detecting hyperplasia of prostate.

目的: 评价腔内超声在检测前列腺增生疾病中的价值.

以上是简答网为您整理的ultrasound怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/ultrasound>

